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in de roos  
        Jaargang 05 

                             Mei 2019 

PvdA nieuwsbrief 

Hierbij de nieuwsbrief van de PvdA afdeling 

Bergen. Discussieert u graag mee, reageer dan 

naar johanne.pvda@ziggo.nl. U krijgt altijd               

een reactie op uw actie. 
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Liever geen Lidl 

door Peter van Huissteden raadslid PvdA 

Het lijkt erop dat een aantal jaren intern 

politiek gehakketak geleid heeft tot een 

verminderde bestuurskracht van onze gemeente. 

Belangrijke eerder genomen besluiten leken 

eerst niet te worden gerespecteerd om 

vervolgens toch weer een kans te krijgen. 

Hierdoor is bestuurlijke onduidelijkheid 

gecreëerd die risico’s met zich meebrengt.  

Begin deze maand wist de gemeenteraad 

ternauwernood de vestiging van nog een nieuwe 

grote supermarktketen in het centrum van  

 

 

Bergen (naast de Deen, de Albert Heijn en de 

Aldi) te voorkomen. Daarvoor moest in het 

geheim een besluit worden genomen dat de 

komst van een nieuwe supermarkt in het 

centrum een jaar lang verbiedt. De Lidl wilde 

handig gebruik maken van de politieke malheur 

die er al bijna twee jaar heerst over het plan  

De 7 Dorpelingen. Wordt dit plan, met een 

nieuwe (verplaatste) Aldi, nu wel, niet of toch 

juist weer wel gerealiseerd?                                    

De vastgoedafdeling van de Lidl zag zijn kans 

schoon in Bergen met plannen voor een volstrekt 

overbodige supermarkt. Door de AMB-AMRO te 

kopen en te dreigen met het openen van een 

supermarkt in het voormalige bankgebouw kon er 

nog wat extra olie op het vuur worden gegooid in 

de verhitte discussies die steeds weer oplaaien 

als het over de plannen op de Harmonielocatie 

gaat. Het dwarsbomen van de plannen van 

concurrent Aldi was voor de Lidl een 

uitstekende drijfveer. 

Het bestemmingsplan ‘De 7 Dorpelingen’ werd in 

december 2017 door de raad vastgesteld. Toen, 

na de gemeenteraadsverkiezingen van 2018, een 

nieuwe coalitie liet weten het plan met de Aldi 

weer terug te draaien was daar plotseling, als 

een duveltje uit een doosje, de Lidl. De 

meerderheid van de raad besloot echter op 18 

december 2018 het plan toch niet in te trekken. 

Rondom de Lidl bleef het weer een tijdje stil. 

Maar na de uitspraak van de Raad van State in 

april van dit jaar, waarin het besluit over het 

bestemmingsplan op enkele formaliteiten werd 

vernietigd, was daar plots weer het gerucht dat 

de Lidl nu toch snel zijn deuren zou openen. 

Gelukkig was de verantwoordelijke wethouder 

alert en kon een eensgezinde gemeenteraad hier 

een stokje voor te steken. Ik hoop dat het 

bestemmingsplan voor De 7 Dorpelingen snel 

wordt gerepareerd, het dossier (voorlopig)  
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gesloten kan worden en we onze tijd en energie 

weer op andere belangrijke zaken kunnen 

richten zoals bijvoorbeeld de broodnodige 

woningbouwplannen in onze kernen. 

 

Op “If I were a carpenter” 

door Ed Bausch voorzitter bestuur PvdA 

Laten we allemaal timmerman zijn 

Werkend aan een toekomst, fijn 

Laten we allemaal zijn als Frans, ja 

Dan komt het goed met ons Europa 

 

Laten we allemaal  zijn als onze kopman 

Dan komt iedereen in de goede ban 

Timmermans blijf je woorden zeggen 

Over muren en over heggen! 

 

Eén echt oprechte man neemt onze partij op 

sleeptouw, op een prachtige manier.  

Ontroerend goed en we kunnen trots zijn dat  

we Frans een paar jaar geleden ontvingen in 

huize Glory in Bergen aan Zee.    

 

Dank aan iedereen die Frans heeft gepromoot         

en op hem stemde. 

Moge zijn overwinning ons allen verder 

inspireren op de weg terug naar een grotere rol 

voor de sociaaldemocratie, passend bij deze  

tijd en met goede plannen voor de wereld van 

morgen. 

Het was zo goed om in de Timmermans-

campagne zo veel jongeren en jonge mensen blij 

te zien, met en over onze partij! 

 

In memoriam Kees van der Zel 

door Jaap Terpstra lid PvdA 

Op 4 mei 2019 verscheen op mijn scherm de 

mededeling dat Kees van der Zel is overleden. 

Kees en de mogelijkheid dat hij zou overlijden 

koppelde ik voorlopig niet aan elkaar. Kees 

overlijdt niet, ik zag hem minstens 100 jaar 

worden en bij die gelegenheid zou hij verhalen  

              

 

 

 

                  
over zijn onwrikbare verbondenheid met de 

sociaal democratie. Kees is wel overleden op een 

manier zoals ik wel eens spottend zei :” eigenlijk 

moet je gezond dood gaan, maar meestal lukt 

dat niet “. Het is Kees wel gelukt. Die gezonde,  

vitale Kees, pas 86, ging in één keer er vandoor, 

zijn directe achterban vertwijfeld achterlatend. 

Als eveneens genetisch bepaalde sociaal 

democraat leerde ik Kees en zijn vrouw Dini 

jaren geleden kennen toen wij deel uitmaakten 

van de commissie-buitenland afdeling Noord  

Holland onder de hoede van de bezielende 

vroedvrouw ervan : An Thomassen. Tijdens die 

bijeenkomsten bij de leden thuis spraken wij 

over de inhoudelijkheid van de sociaal 

democratie en de betekenis daarvan voor de 

nationale een internationale politiek. Vele politici 

en sociaal betrokken wetenschappers kwamen 

langs en werden uitgeleid met een welgekozen 

boek en dankwoord van An Thomassen.                      

Gerrit Valk, toenmalig 2de kamerlid PvdA. 

maakte ook deel uit van de commissie. Kees en 

vaak ook Dini bezochten trouw die bijeen-

komsten. Daar leerde ik Kees kennen als een 

bevlogen, immer kritisch, sociaal democraat in 

hart en nieren. Hij voerde dat ook uit, gaf daar  

gestalte aan in de concrete politiek van alledag 

binnen de Gemeente Schoorl als raadslid en 

wethouder, als secretaris van het gewest Noord 

Holland. Hij heeft wat burgemeesters en 

wethouders van sociaal democratische snit zien 

komen en gaan. Daar lag niet direct mijn  
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affiniteit. Toch aardig te vermelden dat een 

bescheiden, slanke Frans Timmermans, als 

hulpje van van der Broek, verhaalde van zijn 

aanvankelijke naïviteit in de internationale 

politiek inzake de Balkan oorlog in de beginjaren 

negentig:  “Slobodan Milosevic had een keurig 

pak aan net als Frans en sprak netjes”, niet 

beseffend dat de ‘oude karresporen’  de politiek 

bepaalden, binnen onze commissie en de 

gezellige drank en rooklust van Maarten van 

Rossum in die tijd. Met het verlies van het 

P.v.d.A. gevederte en de viering van de hoogmis 

van het neo-liberalisme  verliepen die 

bijeenkomsten. Bijna 10 jaar geleden vormden ik 

met Kees de kandidatencommissie voor de 

samenstelling van de kandidatenlijst  voor de 

gemeente Bergen. Samen voerden wij de  

gesprekken met de kandidaten. Wij kwamen met 

een kandidatenlijst die het bestuur ten aanzien 

van de volgorde van één persoon niet welgevallig 

was. Dan wees Kees het bestuur, de statuten 

nauwkeurig citerend, op zijn plaats. Dat was ook  

Kees ten voeten uit. Statuten zijn er niet voor 

niets, ze bestrijden willekeur, men dient te 

handelen volgens de statuten. 

 Kees en ik zetten onze bijeenkomsten  

informeel voort. Geregeld ging ik bij Kees en 

Dini langs en altijd met een lichte dranklust 

voerden wij onze debatten over de nationale en 

internationale politiek vanuit sociaal 

democratische optiek. De laatste keer ongeveer 

een maand geleden, niet bevroedend dat het de 

laatste keer zou zijn. Helaas! 

 

Het Waterschap deelname aan coalitie 

door  Rian van Dam, voorzitter Gewest PvdA NH  

Egbert de Vries, Lijsttrekker AGV 

Op 20 maart vonden de verkiezingen PS/WS 

2019 plaats. De PvdA fractie van het 

Waterschap Amstel Gooi en Vecht (AGV) 

heeft een mooi resultaat geboekt.   

De fractie heeft de afgelopen weken 

onderhandelingen gevoerd met als resultaat  

 

 

 

deelname in de coalitie van Het waterschap, en 

een voorlopig coalitieakkoord. In de Algemene 

Bestuursvergadering van AGV van 11 juni 

wordt dit coalitieakkoord officieel 

vastgesteld. 

Vooruitlopend op deze vergadering 

organiseert ons gewest een Algemene 

Ledenvergadering, zodat de leden het 

coalitieakkoord van AGV kunnen vaststellen. 

Wij nodigen u van harte uit voor deze 

Algemene Ledenvergadering op maandag 10 

juni ( Tweede Pinksterdag, 

Het concept coalitieakkoord wordt rond 5 juni 

op de website van het gewest Noord-Holland 

geplaatst. 

Rian van Dam, voorzitter Gewest PvdA NH  

Egbert de Vries, Lijsttrekker AGV 

  

Agenda 

  

Algemene Ledenvergadering 10 juni 2019 

Locatie:       ZZPlace 

Van Musschenbroekstraat 5 

1091 GE Amsterdam 

(onder het poortje door lopen)  

Tijd                      

16:00 – 18.00 uur 

16:00 – 16:15         Inloop 

16:15 – 16:25         Opening, mededelingen, 

16:25 – 16:45         Terugkoppeling 

                              onderhandelingen AGV, PS 

                              Eerste ervaringen  

                              coalitie HHNK  

16:45 -17:15           Bespreken en accorderen 

                              concept coalitieakkoord 

AGV 

17:15 – 18:00         Afronding en borrel 
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Terugblik op 13 jaar vrijwilligerswerk na 

pensionering. 

door Jan Stet lid PvdA 

Op 1 maart 2006 stopte ik met betaald werken. 

Na een loopbaan die bij mijn laatste werkgever 

in de gezondheidszorg 33 jaar had geduurd. 

Wat te doen nadien was de vraag. Het 

voornemen was snel gemaakt. In ieder geval niet 

stil zitten, maar voor zo’n een derde nieuw 

betaald werk, een derde vrijwilligerswerk en 

voor het overige vrije tijd. 

Het vrijwilligerswerk ging al snel voor een deel 

bestaan uit werken voor Slachtofferhulp 

Nederland (SHN). Na een korte 

sollicitatieprocedure startte ik op 1 april 2006 

met de opleiding: tien volle dagen in een periode 

van iets meer dan twee maanden.  

 

SHN is een landelijke organisatie. Het landelijk 

bureau bevindt zich in de plaats Utrecht. Er zijn 

zes werkgebieden, verdeeld over het land. Ieder 

werkgebied heeft een aantal lokale bureaus die 

een deel van het werkgebied bedienen. Het 

werkgebied Noordwest heeft bureaus in 

Amsterdam, Haarlem en Alkmaar voor algemene 

en juridische dienstverlening. 

 

Na mijn basisopleiding die later nog op een 

aantal deelgebieden werd verdiept begon ik              

met mijn werkzaamheden. In de eerste jaren 

werd al het werk vanuit het lokale bureau 

gedaan. Vooral de politie leverde cliënten aan. 

Dat waren slachtoffers van misdrijven (bijv. 

inbraak en mishandeling), verkeersongevallen 

(slachtoffers en veroorzakers) en calamiteiten. 

Mijn collega’s en ik benaderden de cliënten, 

maakten afspraken en deden de hulpverlening. 

Die bestond uit praktische, emotionele en 

juridische ondersteuning. 

 

Met de praktische en emotionele ondersteuning 

wordt dan snel, binnen twee dagen, begonnen. De 

juridische ondersteuning komt aan de orde als  

 

 

 

 

er een verdachte bekend is en er een ‘zaak’ 

tegen hem ontstond. Wij ondersteunden dan het 

slachtoffer bij het vaststellen van zijn schade 

en het indienen ervan bij het Openbaar 

Ministerie, c.q. de Rechtbank.  

Voor complexe emotionele ondersteuning voor 

een langere duur werd externe hulp (bijv. een 

psycholoog) ingeschakeld. Op dit moment 

beschikt onze organisatie over casemanagers die 

complexe situaties zoals bijv. gezinsdrama’s 

begeleiden. 

 

In de afgelopen dertien jaar heb ik deel uit 

gemaakt van regionale en landelijke 

overlegsituaties zoals Vrijwilligerscommissie 

(regionaal) en Vrijwilligersraad (landelijk). 

Hoeveel slachtoffers ik de afgelopen dertien 

jaar heb geholpen, weet ik niet. Maar dat loopt 

in de honderden, wellicht zelfs meer dan 

duizend. Ik heb met veel uiteenlopende situaties 

te maken gehad. Eenvoudige inbraken, 

uiteenlopende soorten van mishandeling, 

burenruzies, verkeersongevallen en calamiteiten 

zoals nabestaanden MH17. 

 

Vanwege de samenvoeging van twee lokale 

bureaus en de wisseling van teamleider ontstond 

er voor mij medio vorig jaar een nieuwe situatie. 

In die situatie ontstonden er spanningen die  

voor mij het plezier in mijn werk wegnamen. Een 

aantal maanden heb ik geprobeerd de spanningen 

het hoofd te bieden, Maar uiteindelijk heb ik 

besloten om per 1 mei 2019 met mijn werk voor 

SHN te stoppen. 

 

Ik kan terugzien op een uitermate boeiende en 

leerzame periode in mijn leven die ik voor geen 

goud had willen missen. 
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Geef uw mening en/of commentaar!  

door Lucia Bakker webmaster PvdA Bergen  

Doet u mee? Geef jouw mening en commentaar 

op de lokale, landelijke en wereldpolitiek op de 

website!  Elke zinnige of zelfs onzinnige maar 

beschaafde bijdrage wordt geplaatst en wie 

weet krijg je weerwoord of juist medestanders. 

Een respectabele partij als de PvdA doet mee in 

het publieke debat en de leden zijn dan de  

gangmakers!  Stuur uw bijdrage dan naar 

bakker@noordwest.org.  
 

Levendige discussies! 

door Johanne Hendriks commissielid 

Interesse in fractiebijeenkomsten en 

wilt u een bijeenkomst bijwonen? 

Dat kan, het is vrije toegang het verplicht u tot 

niets! De fractiebijeenkomsten zijn op 

maandagavond vanaf 19.30 uur in de Jan 

Ligthartstraat. (Het is niet elke maandag, dus mail 

als u voor de eerste keer komt en vraag s.v.p. naar 

de data). U bent van harte welkom!  

            Samen bouwen 

          aan een stevig PvdA fundament 

Hebt u vragen / opmerkingen stuur uw bericht naar 

johanne.pvda@ziggo.nl of bel 06-51980614 

 

Wilt u meer weten over de PvdA afdeling Bergen?  

Kijk op www.bergen.pvda.nl. 

Wilt u meer weten over de besluitvorming binnen de 

gemeente Bergen? 

Kijk op www.raadbergen.nh.nl  

 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u deze 

nieuwsbrief toch? U kunt zich aanmelden voor 

deze nieuwsbrief bij johanne.pvda@ziggo.nl 

be our guest 
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